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افزایش پایداری شبکه برق فوق توزیع شادگان
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان از تکمیل 2 بی و ورود 
و خروج خط آبادان اصلی – شادگان 1 ) شهید احمدیان( در پست 
230 کیلوولت خلیج  فارس شــادگان خبر داد.محمود دشت بزرگ 
بیان کرد: عملیات تکمیل 2 بی ) بی به تجهیزاتی گفته می شــود 
که ســیم های هادی برق را به پســت وصل می کند(، در پســت 
230 بــه 132 کیلوولت خلیج فــارس و ورود و خروج خط آبادان 
– شادگان 1 )شهید احمدیان( در این پست بطول 1 کیلومتر مدار 

به پایان رســید و برق دار شد.وی با بیان اینکه این عملیات باعث 
افزایش پایداری شــبکه فوق توزیع شادگان می شود، افزود: تعادل 
در بارگیری خطوط 132 کیلوولت شادگان، ایجاد قابلیت مانور بین 
پســت های انتقال خلیج فارس و آبادان و متعادل سازی بارگیری از 
ترانس هــای 230 به 132 کیلوولت خلیج فــارس از دیگر اهداف 
بهره برداری از این پروژه بوده است.به گفته مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزستان ارزش ســرمایه گذاری این پروژه، 35 میلیارد 

ریال بوده است.دشــت بزرگ تصریح کرد: از مهرماه سال 1400 
تاکنون 51 کیلومتر مدار خط، 12 کیلومتر مدار هادی پرظرفیت و 
29 کیلومتر مدار فیبر نوری به بخش انتقال و فوق توزیع به شبکه 
تحت نظارت این شــرکت در اســتان های خوزستان و کهگیلویه 
و بویراحمد اضافه شــده است.شــرکت برق منطقه ای خوزستان 
مســئولیت تامین و انتقال برق در شبکه انتقال و فوق توزیع در دو 

استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

 فعالیت 355 واحد صنعتی در شهر صنعتی رشت
 کلنگ احــداث تصفیه خانــه مرکزی فاضلاب 
انسانی و پســاب شهر صنعتی رشــت با ظرفیت 

روزانه سی هزار متر مکعب به زمین خورد.
مدیر عامل شرکت شهر صنعتی رشت در مراسم 
کلنگ زنی احــداث تصفیه خانه مرکزی فاضلاب 
انسانی و پســاب صنعتی در شهر صنعتي رشت با 
اشــاره به اینکه ما آغاز گر برنامه ای هســتیم که 
کار مطالعاتــی آن پیش تر از این انجام شــده بود 
اظهار کــرد: کلنگ احداث تصفیــه خانه مرکزی 
فاضلاب انسانی و پساب شــهر صنعتی رشت در 
ظرفیت روزانه سی هزار متر مکعب امروز به زمین 

می خورد.
میر شــمس الدین مهدوی بــا قدردانی از تمامی 
افــرادی که در این پروژه بــه نحوی دخیل بودند 
افزود: شــهر صنعتی رشــت تا چند سال پیش با 
اشتغالزایی حدود هفت هزار نفر مشغول به فعالیت 
بود و با توجه به اینکــه گیلان را به عنوان قطب 
کشاورزی می شــناختند ، عملا از بسیاری از زیر 

ساخت های حوزه صنعت برخوردار نبود.
وی به انجام اقدامات لازم به منظور جلوگیری از 
بروز بحران بی آبی در شــهر صنعتی رشت اشاره 

کرد و گفت : در بستر سفیدرود با ایجاد چاه فِلمن 
و خــط انتقال آب مربوطه و پــس از آن رایزنی با 
شــرکت آب و فاضلاب درجهت تهاتر تاسیسات 

مذکور با انشعاب آب پایدار ، از بروز مشکلات کم 
آبی در شهر صنعتی رشت جلوگیری شد.

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی رشت با 

اشــاره به ایجاد زیر ساخت ها و امتیازاتی از جمله 
برق و مخابرات در شهر صنعتی رشت تصریح کرد: 
اجرای این زیر ســاخت ها موجب شد تا بیشترین 

جــذب واحدهــای صنعتی و بالاترین نرخ رشــد 
اشتغال را در سطح استان کسب کنیم و با تعریض 
جاده دسترسی شــهرصنعتی رشت برای سهولت 
بخشــیدن به عبور و مرور خودروهای حمل بار و 
وســائط نقلیه سبک و سنگین ، نیز تمام تلاشمان 

را به کار گرفته ایم.
مهدوی با تاکید به اینکه با تعریض جاده ، بخش 
عظیمــی از ترافیک را هدایت کردیم افزود: اعتبار 
دولتی به شهر صنعتی تعلق نمی گیرد و با همراهی 
برخی از سهامداران و تولید کنندگان این اقدامات 
را اجرایی کرده ایم.وی به وضعیت آســفالت درون 
محدوده شــهر صنعتی رشت اشــاره کرد و گفت: 
شــهر صنعتی رشت به واســطه عبور تجهیزات و 
خودروهای ســنگین نیازمند انجام آسفالت مناسب 
اســت و ما تقاضا کردیم تا قیــر مورد نیاز را برای 
آســفالت در اختیار ما قرار دهنــد و پس از آن نیز 
خودمان مابقــی امور را اجرایــی کنیم.مهدوی با 
اشــاره به فعالیت بزرگتریــن واحدهای فولادی و 
سلولزی در شهر صنعتی رشت بیان کرد: امیدواریم 
وضعیت روز به روز بهتر شود و ر حال حاضر شهر 
صنعتی رشت با هفتاد درصد واحد فعال ، جزو شهر 

صنعتی های موفق در کشور است.

پاسخگویی سرپرست شركت توزیع برق 
استان گلستان به مخاطبان با حضور در 

مركز ارتباط مردمی سامد
پاسخگویی سرپرست شــرکت توزیع برق استان گلستان به 
مخاطبان با حضور در مرکز ارتباط مردمی ســامد مهندس سید 
احمد موسوی سرپرســت به همراه معاونین و مدیران شرکت 
توزیع برق استان گلستان با حضور در مرکز سامانه الکترونیکی 
ارتباط مردم و دولت )ســامد( استان به صورت تلفنی مستقیما 
با مردم فهیم به گفتگو پرداخت و درخواســت های آنان را مورد 
رسیدگی قرار داد.مهندس سید احمد موسوی سرپرست به همراه 
معاونین و مدیران شــرکت توزیع برق استان گلستان با حضور 
در مرکز سامانه الکترونیکی ارتباط مردم و دولت )سامد( استان 
به صورت تلفنی مســتقیما با مردم فهیم به گفتگو پرداخت و 

درخواست های آنان را مورد رسیدگی قرار داد.

افزایش پایداری شبكه برق كلاله جهت گذر از پیك برق 
مانور ترمیم شبكه برق سرقت شده در 

كلاله برگزار شد
سرپرست شــرکت توزیع نیروی برق گلستان گفت :بدنبال 
مشــکلات احصاء شده در خصوص ضعف ولتاژهای متعدد در 
حوزه شهرستان کلاله ، که ناشی از سرقت های بی رویه طی 
یکســال اخیر بود با برگزاری مانور دو روزه شــبکه های برق 
سرقت شده ترمیم گردید.سید احمد موسوی سرپرست شرکت 
توزیع برق گلستان گفت: با بررسی و برنامه ریزی های صورت 
گرفته در ابتدای سال پس از تامین لوازم و تجهیزات با استفاده 
از ظرفیت نیروهای شــرکت توزیع نیروی برق در یک اقدام 
جهادی با بسیج همکاران سطح استان ،بیش از 33کیلومتر از 
شبکه های برق ترمیم یافت که با ترمیم و بهسازی، پایداری 
شبکه نیز افزایش می یابد.وی با اشاره به تشکیل 15اکیپ از 
15 امور اجرایی شهرســتانهای استان و مدیران و کارشناسان 
ســتادی؛ افزود : با اعزام وسایل نقلیه مورد نیاز ازجمله بالابر 
و سایر لوازم و تجهیزات طی چند روز اخیر که اوج فعالیت در 
روزهای 19و 20 خرداد رقم خورد اشــکالات رفع و برق نقاط 
مختلف شهرستان تقویت گردید.موسوی اضافه کرد : در طول 
این مانور شــبانه روزی 2۸۸0 نفر ســاعت کار و 33کیلومتر 
میزان شبکه ســازی صورت پذیرفت.سرپرست شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان گفت : از مشترکین گرامی درخواست می 
گردد تا خدمتگزاران خود در صنعت برق را با رعایت مدیریت 
مصرف برق بیش از پیش یاری رســانند تا ان شــاالله بتوانیم 
در خدمات رســانی مطلوب انجام وظیفه نماییم .موســوی در 
پایان از مردم فهین گلســتان خواســت تا در صورت برخورد 
با افراد سارق سودجو که با ســرقت سیمهای برق رفاه مردم 
منطقه را در این ایام گرم تحت شــعاع قرارمی دهند ، موارد را 
به 110 پلیس و یا 121 اتفاقات شــبکه و شماره شبکه های 
مجازی و پیام رســان دفتر حراست 09032900۸19 و تلفن 

ثابت 32240۶02-01۷ اطلاع رسانی نمایند.

كشف 27 فقره سرقت سیم و كابل در كلاله
جانشــین انتظامي کلاله از کشــف 2۷ فقره سرقت سیم و 
کابل و دستگیری ۷ سارق در هفته جاري در این شهرستان 
خبر داد.ســرهنگ »ســید علی حســینی« در گفت و گو با 
خبرنــگار پایگاه خبری پلیس، با اعلام این خبر گفت: در پی 
وقوع چندین فقره ســرقت ســیم و کابل برق در شهرستان 
کلاله، بررسی موضوع به منظور دستگیری سارقان طی هفته 
جاری در دستور کار ماموران انتظامی شهرستان قرار گرفت.

سرهنگ حسینی اظهار داشــت: در همین راستا ، تحقیقات 
مقدماتــی پلیس در این خصوص انجام و با بررســی صحنه 
های سرقت و انجام یکســری کارهای اطلاعاتی موفق به 

شناسایی و دستگیری ۷ سارق سیم و کابل شدند .

بازدید مدیركل آموزش فنی و 
حرفه ای استان همدان از كارگاههای 

آموزشی زندان مركزی
 مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای اســتان همدان به همراه 
مســئولین ســتادی این اداره کل از  کارگاههای آموزشــی 
مستقر در زندان مرکزی بازدید کرد.به گزارش روابط عمومی 
اداره کل آمــوزش فنــی و حرفه ای اســتان همدان ،وهب 
مختاران،مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان در بازدید از 
کارگاههای آموزشی زندان مرکزی گفت:در راستای مهارت 
افزایی و توانمند سازی زندانیان آموزش های مهارتی به این 

قشر می تواند منجر به بهره مندی و ایجاد اشتغال شود.
وی ارائــه آموزشــهای مهارتی به زندانیــان را و کمک به 
وضعیت بهبود آنان در بازگشــت بــه زندگی عادی و تامین 
اقتصــاد را امری ضــروری دانســت و افزود:مهارت آموزی 
نقش موثری در کاهش آســیب های اجتماعی دارد.در ادامه 
ذوالفعلی نژاد مدیر کل زندانهای استان همدان گفت:آموزش 
هــای مهارتی در محیط واقعی کار اثری زودبازده و منجر به 

اشتغال دارد که از موثرترین روش های آموزشی است.

بازدید رئیس جمعیت هلال احمر از 
شعبه پیشوا

میرزاکریمی:  دکتر کولیوند رئیس به اتفاق معاون حقوقی 
و پارلمانــی جمعیت هلال احمر، مدیرعامل و مســئول دفتر 
نمایندگی ولی فقیه و جمعی از شــورای معاونین هلال احمر 
اســتان تهران از عرصه و اعیان ملک وســیعی در قلعه سین 
شهرستان پیشوا بازدید کرد.این ملک پیش از این بعنوان مرکز 
آموزشــی، فرهنگی، ورزشــی، امدادی مورد استفاده جمعیت 
هــلال احمر قرار می گرفت و بدلیل بروز برخی موانع حقوقی، 
چند سالی است امکان بهره برداری از آن ممکن نیست.رئیس 
جمعیت هلال احمر پس از آن با دادســتان، رئیس دادگستری 
و جمعی از مسئولان مربوطه در شهرستان پیشوا دیدار کرد و 
مقرر شد درآینده نزدیک جلساتی برگزار و گام هایی در جهت 
احیای این مجموعــه بزرگ برای هموطنان جنوب اســتان 
تهران برداشــته شــود. دکتر کولیوند همچنین از شعبه هلال 

احمر شهرستان پیشوا و بخش های مختلف آن بازدید کرد.

 كلنگ احداث تصفیه خانه مركزی فاضلاب انسانی و 
پساب صنعتی شهر صنعتی رشت به زمین خورد 

وی افزود : اجرای پروژه های مستمر از قبیل جدولگذاری ، کفپوش و آسفالت از جمله امورات ضروری 
و مورد نیاز شهر می باشد لیکن شورای ششم بر آن است تا خواسته شهروندان فهیم که اجرای پروژه 
های بزرگ در شهر می باشد را در بودجه سالیانه منظور نموده و شاهد آبادانی بیشتر این شهر باشیم .وی 
گفت : رعایت تشریفات قانونی و در نظر گرفتن صرف و صلاح شهر از جمله تاکیدات اعضای پارلمان 
شهری می باشد و انتظار می رود تا پروژه های مندرج در بودجه سال جاری به ترتیب و با اولویت اجرا 
گردد .مهندس فیروز زارع رئیس کمیسیون بودجه شورا  نیز به ارائه خدمات در شهرک ینگی امام تاکید 
کرد .وی گفت : عدالت محوری در توسعه محلات که از جمله موارد حائز اهمیت در شورای ششم می 
باشد سبب گردیده تا توزیع خدمات در همه مناطق مشهود باشد .فیروز زارع شهرک ینگی امام را یکی 
از مناطق کمتر توسعه یافته دانست و به لزوم توجه به این منطقه با توجه به وجود مجموعه فرهنگی 
ورودی آن پرداخت .اصلاح هندسی میدان نماز ، جابجایی تیرهای برق مزاحم ، تعیین تکلیف وضعیت 
حفظ و نگهداری زمین چمن ، تکمیل ایســتگاه آتش نشانی ، اصلاح روشنایی معابر و انجام مقدمات 
برای تحویل کاروانسرا به شهرداری برای بازسازی و بهره برداری از آن از جمله موارد مطرح شده توسط 
این عضو شورا بوده است .سرکار خانم صالحی دیگر عضو شورای اسلامی شهر نیز از تعریض خیابان 
شــهیدان حبیب زاده به عنوان یکی از محلات قدیمی شهر سخن گفت .وی گفت تملک املاک با 
حمایت فرماندار محترم و جلب مشارکت شهروندان میسر خواهد بود و انتظار می رود تا با بازگشایی این 
مسیر و با توجه به همراهی مدیریت شهری در واگذاری ساختمانی برای راه اندازی بیمارستان در این 
محل شاهد رشد و شکوفایی آن باشیم .وی به وضعیت خاموشی بوستان های شهر و در برخی موارد 
تجمع معتادان متجاهر اشاره کرد و از فرماندار شهرستان درخواست نمود تا تمهیدات لازم را برای ایجاد 
امنیت در بوستان ها مد نظر قرار دهد .در پایان این بازدید که از بخشهای مختلف شهری صورت گرفت 
جلسه ای به ریاست دکتر البرزی فرماندار ساوجبلاغ در سالن جلسات مجتمع فرهنگی هنری 9 دی 

برگزار و موارد مورد بازدید بررسی و مصوبات لازم برای رفع مشکلات مبذول گردید

معاون برنامه ریزی و تحقیقات شرکت برق منطقه ای خوزستان 
با اشاره به پیش بینی موج جدید گرما از اوایل هفته آینده، گفت: 
مردم در مدیریــت مصرف برق به ویژه بار سرمایشــی اهتمام 
جدی داشته باشــند و صنایع از ســهمیه ابلاغی مصرف، فراتر 
نروند.کیومرث زمانی بیان کرد: پیش بینی شــده که موج جدید 
گرما در خوزســتان و وقوع دماهای 50 درجــه و بالاتر از اوایل 
هفته آینده خوزســتان را فرا می گیرد که لازم اســت برای حفظ 
پایداری شبکه برق در این شــرایط، مشترکین مدیریت مصرف 
برق را در ســرلوحه برنامه های خود قرار دهند.وی تصریح کرد: 
از مردم درخواســت می شود که در مدیریت مصرف برق به ویژه 
مصارف سرمایشــی اهتمــام جدی نمایند و صنایع اســتان نیز 
مطابق ســهمیه های اعلامی مصرف کنند چرا که هرگونه عبور 
از سهمیه منجر به واکنش فوری دیسپاچینگ خواهد شد.معاون 
برنامه ریزی و تحقیقات شرکت برق منطقه ای افزود: موسسات، 
ادارات، دســتگاه های دولتی و نیمه دولتی نیز چنانچه نسبت به 
کاهش مصرف به میزان 30 درصد در ســاعات اداری و تعطیلی 
اداره راس ســاعت اعلامی 13:30 اقدام ننمایند، برق آنها قطع و 
از مدار مصرف خارج می شــود.زمانی با اشاره به تجزیه و تحلیل 
دمای خوزستان در سال گذشته، گفت: از نیمه اردیبهشت 1400 
تا پایان شــهریور تقریبا تمام روزها دما بالای 40 درجه بوده که 
۷2 درصد از این بازه زمانی )102 روز( دماهای 4۷ درجه و بالاتر 
رخ داده و بیش از 43 درصد ایــن بازه زمانی )۶0 روز( دماهای 
49 درجه و بالاتر ثبت شده است.وی ادامه داد: با توجه به اینکه 

وقوع دماهای بالای 40 درجه سبب افزایش شدت مصرف انرژی 
در خوزســتان شده و در یکی دو سال اخیر نیز بروز خشکسالی و 
کاهش ذخایر مفید برق آبی ســبب ایجاد محدودیت هایی در تولید 
برق شــده، با مدیریت مصرف برق و برنامه ریزی های انجام شده 
برای تمامی مشــترکین در تعرفه های مختلف، در صورت رعایت 
مصرف بهینه، بدون خاموشــی قابل گذر است.معاون برنامه ریزی 
و تحقیقات شرکت برق منطقه ای خوزســتان تاکید کرد: با توجه 
به اینکه در ســال جاری حدود 40 روز از بازه مذکور را پشت سر 
گذاشته ایم و تنها 100 روز تا اتمام دوره پیک گرما و پیک مصرف 
باقی مانده، لازم است با همکاری و مدیریت مصرف بخصوص در 
روزهای پیش رو در هفته آینده، جهت عبور موفق همه مشترکین 

و صنعت برق همکاری تنگاتنگی با هم داشته باشند.

محمد تقــی مهدیزاده مدیر عامل شــرکت توزیع برق گیلان از 
احداث بیش از 200 کیلومتر کابل خودنگهدار در استان با اعتباری 
حدود 50 میلیارد تومان خبر داد. مهدیزاده گفت: یکی از معضلات 
و چالش های اساسی اســتان گیلان، موضوع فرسودگی شبکه و 
انباشت این فرسودگی طی سالیان اخیر است.وی تاکید کرد: استان 
گیلان به دلیل شــرایط جوی و همچنین مواجــه با بحران های 
طبیعی سهمگین نظیر بارش های برف سنگین، رطوبت و شرجی 
بودن هوا، تندباد و طوفان های فصلی ایجاب می کند که شــبکه 
های توزیع برق به ویژه در حوزه فشــار ضعیف، مورد نوســازی و 
مقاوم سازی قرار گیرد.مدیرعامل توزیع برق گیلان افزود: از دیگر 
مزایای اصلی اســتفاده از کابل خود نگهدار در شــبکه های هوایی 
توزیع برق می تــوان به جلوگیری از اتــلاف انرژی برق،کاهش 
هزینه نگهداری شبکه، افزایش ضریب ایمنی، زیبا سازی شهری و 
روستائی و کاهش میزان استفاده های غیر مجاز از برق اشاره کرد.

مهدی زاده با بیان اینکه از مجموع قریب به 21 هزار کیلومتر شبکه 
فشــار ضعیف هنوز 13 هزار کیلومتر از شــبکه های استان گیلان 
شــبکه های سیمی اســت و با تأکید بر لزوم تعویض این شبکه به 
کابل خودنگهدار اظهار داشت: این موضوع می طلبد که با سرعت و 
برنامه دقیق تر تبدیل کل شبکه سیمی استان به کابل خودنگهدار 
را انجام دهیم.وی خاطرنشان کرد: علیرغم وجود مشکلات مالی و 
تنگناهای موجود در این زمینه، از ابتدای سال جاری تاکنون بیش 
از 200 کیلومتر کابل خودنگهدار در مناطق شــهری و روســتایی 
اســتان احداث شده است.مدیر عامل شــرکت توزیع برق گیلان 

اضافــه کرد: اولویت برای احداث کابــل خودنگهدار مناطق کمتر 
برخوردار و همچنین دارای فرسودگی و ضعف برق است تا همگان 
از عدالت خدمت رســانی برخوردار شــوند.وی تاکید کرد: همت و 
همراهی مســئولان استانی به ویژه نمایندگان مردم شریف استان 
در مجلس شورای اسلامی برای جذب اعتبارات و منابع مالی لازم 
برای نوسازی شبکه های توزیع برق گیلان امری ضروری و مورد 
درخواست است.مهدیزاده در خاتمه به سفر اخیر معاون وزیر نیرو در 
امور برق و انرژی به استان گیلان اشاره کرد و افزود: طی این سفر 
تلاش شد ضمن تشــریح چالش های موجود برای خدمت رسانی 
و برنامه مدونی برای نوسازی شبکه ارائه و جذب اعتبارات در این 
زمینه مورد تاکید قرار گیرد.گفتنی است شرکت توزیع برق گیلان 
در کل اســتان با بیش از 31 هزار کیلومتر شــبکه فشار متوسط و 

فشار ضعیف در حال خدمت رسانی به مردم شریف استان است.

مدیرکل امور مالیاتی آذربایجان غربی با اشاره به اینکه امسال مالیات مقطوع عملکرد سال 1400 صاحبان 
مشاغل )موضوع تبصره ماده 100 قانون مالیات های مستقیم( بر اساس اطلاعات مندرج در سامانه های 
مالیاتی، عملکرد پوزهای بانکی  و مالیات سال های گذشته صاحبان مشاغل تعیین می شود، اظهار داشت: 
این شیوه منطبق بر اصل عدالت مالیاتی است.جعفر پورمختار با اشاره به تغییرات صورت گرفته برای قبولی 
مالیات قطعی موضوع تبصره ماده 100 قانون مالیات های مستقیم گفت: بر خلاف سال های گذشته که 
مالیات مقطوع با دخالت یک ضریب افزایشی نسبت به سال ماقبل  محاسبه و اعمال می شد، امسال این 
قطعی سازی بر اساس 3 مولفه  اطلاعات سامانه های مالیاتی، اطلاعات دستگاه کارتخوان بانکی و مالیات 
سال گذشته مؤدی محاسبه و تعیین می شود که منطبق بر اصل عدالت مالیاتی و مورد خواست و مطالبه 
مؤدیان مالیاتی است. وی با اشاره به افزایش سقف قبولی مالیات مقطوع گفت: امسال صاحبان مشاغلی که 
میزان فروش و یا ارائه خدمات آنها در سال 1400 تا 4۸ میلیارد ریال بوده می توانند از تسهیلات و مزایای 
تبصره ماده 100 قانون مالیات های مستقیم برخوردار شوند.پورمختار افزود: این سقف در سال گذشته 1۶ 
میلیارد ریال بود که نشان می دهد امسال مؤدیان بیشتری امکان برخورداری از مزایای تبصره ماده 100 را 
دارند.مدیرکل دستگاه مالیاتی آذربایجان غربی در ادامه ضمن توصیه به صاحبان مشاغل جهت استفاده از 
فرصت تبصره ماده 100 برای قطعی سازی مالیات عملکرد سال 1400 خود افزود: در صورت تکمیل فرم 

مربوطه دیگر نیازی به  ارائه اظهارنامه و دفاتر و اسناد و مدارک نیست.
پورمختار در ادامه از تعدیل ضرایب مالیاتی برای محاسبه درآمد مشمول مالیات مؤدیان مشاغل تا 50 
درصد خبر داد و افزود: برای کمک به مودیان مشاغل در خصوص مالیات عملکرد سال 1400، ضرایب 
مالیاتی برای محاسبه درآمد مشمول مالیات آنها در صورت ارائه فرم تبصره ماده 100 قانون مالیات های 
مستقیم، 50 درصد تعدیل شده است. وی ادامه داد: با تعیین کف 50 میلیون ریال و سقف 150 میلیون ریال 
متناسب با فروش و درآمد مؤدیان،سعی شده است مؤدیان بخش مشاغل با توجه به واقعیت های فعالیت 

شغلی خود ، مالیات سال 1400 را قبول و پرداخت کنند.

شــهردار کرج ظهر امروز همراه با دو تن از معاونینِ خود و روســای ســازمانهای سیما، منظر و 
فضای ســبز شــهری و عمران و بازآفرینی فضاهای شــهری در محل احداث کنارگذر مهرشهر 
حضور یافت و ضمن رصد آخرین وضعیت پیشــرفت فیزیکی و اطلاع از موانع و مشکلات پیش 
روی پروژه، اظهار امیدواری کرد که در آینده ای نزدیک فاز ســوم طرح آماده بهره برداری شود.
مصطفی سعیدی در حاشیه این بازدید به خبرنگار کرج امروز گفت: بهره برداری کامل از کنارگذر 
مهرشــهر به عنوان پروژه ای راهشگا در جهت کاهش ترافیک در چهار فاز جداگانه برنامه ریزی 
گردیده که فاز نخست تا محدوده راه آهن و فاز دوم از تقاطع راه آهن تا ابتدای بلوار دانش سال 
گذشــته به بهره برداری رســیدند و اکنون با حمایت ها و پیگیری شورای اسلامی شهر، در صدد 
تسریع در تکمیل فازهای ســوم و چهارم هستیم.وی افزود: قرارداد فاز سوم کنارگذر مهرشهر از 
بلوار دانش تا خیابان شــهید مســیح پاکدل به ارزش 90 میلیارد تومان و طول تقریبی 2500 متر 
در اواخر دوره گذشــته مدیریت شــهری منعقد گردید اما کلیه مراحل اجرایی و تخصیص اعتبارِ 
آن طی 10ماه گذشــته صورت پذیرفت و پیش بینی می شــود که در آینده ای نزدیک تا خیابان 
چمن یکم آماده بهره برداری شــود.به گفته شهردار مرکز استان، در فاز چهارم پروژه که مقدمات 
آن مهیا شــده، طرح از خیابان چمن یکم مهرشهر تا فرودگاه و منطقه ویژه اقتصادی پیام امتداد 
خواهد داشت که تاکید استاندار محترم و اعضای محترم شورای شهر نیز تسریع در عملیاتی شدن 
آن است و تاکنون بالغ بر 1۸1 میلیارد تومان اعتبار جهت تکمیل فازهای سه گانه آن صرف شده 
است.سعیدی اظهار کرد: فاز سوم پروژه کنارگذر مهرشهر با پوسته 55 متری برای سه لاین رفت 
و برگشــت و دو کندرو در ضلع شــرق و غرب می تواند ترافیک را در شــبکه داخلی مهرشهر به 
صورت محسوســی کاهش دهد.این مسئول با بیان اینکه به زودی شاهد بهره برداری از فاز سوم 
پروژه کنارگذر مهرشــهر خواهیم بود، گفت: این پروژه با اعتبار ۸9 میلیارد و 900 میلیون تومانی 

در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت اما ارزش ریالی آن افزون بر هزار میلیارد ریال می باشد.

تاکید رئیس کمیسیون عمران شورای شهر 
به برنامه ریزی اجرای پروژه های عمرانی 

گرمای بیش از 50 درجه در راه خوزستان، 
هم استانی ها مصرف برق را مدیریت کنند

 جایگزینی بیش از ۲00 کیلومتر 
شبکه فرسوده با کابل خودنگهدار

تغییر در نحوه تعیین مالیات مقطوع برای 
عملکرد سال 1400 صاحبان مشاغل

شهردار کرج خواستار تسریع در تکمیل و 
بهره برداری از فاز سوم کنارگذر مهرشهر شد


